
Open brief aan het college van burgemeester en schepenen van Hemiksem 

 

 

Geachte burgemeester en schepenen, 

 

In de maand mei besloot u dat op 1 september de buitenschoolse opvang in Hemiksem grondig gewijzigd zal worden.  De 

opvang op de verschillende locaties verdwijnt, en de kinderen zullen op 1 plaats opgevangen worden, namelijk in  

“’t Merelhofke” in de Nijverheidsstraat.  Een nieuwe opvang die aan alle moderne noden voldoet kunnen we enkel 

toejuichen, de manier waarop dit georganiseerd wordt, is een heel ander verhaal. Op de gemeenteraad van 18 juni 

maakten we u reeds onze vragen over, op sommige kregen we een antwoord, andere bleven onbeantwoord omdat u er nog 

geen zicht op had.  

De laatste weken merken wij echter dat de inwoners zich terecht nog veel vragen stellen, onder meer over het volgende :  

1. Vervoer van en naar school en de nieuwe BKO-locatie : 

-  De grotere afstand t.o.v. het centrum van Hemiksem betekent voor veel gezinnen zonder wagen veel  

   tijdverlies : te voet of met het openbaar vervoer naar ’t Merelhofke gaan is geen evidentie, gezien de haltes   

   van de Lijn te ver van de opvang liggen. 

-  Er is geen fietsvervoer voorzien, waardoor kinderen niet langer met de fiets naar school kunnen 

-  1 maand voor de aanvang is er nog steeds geen zekerheid omtrent de busroute van de schoolbus en de  

    busuren, wat de planning voor ouders niet makkelijk maakt.  

2. Capaciteit van de kinderopvang 

Er is sprake van een capaciteit van 100 kinderen, terwijl er momenteel tot 160 kinderen worden opgevangen. Welke 

voorrangsregels zullen gehanteerd worden ? 

3. Badge-systeem 

Bovenop de kostprijs van de kinderopvang worden ouders verplicht een badge aan te schaffen, waarvoor een borg 

van 25 euro moet betaald worden. Dat bedrag kan oplopen als men meerdere badges nodig heeft. 

 

N-VA Hemiksem stelt vast dat er geen rekening werd gehouden met de adviezen van het lokaal overleg kinderopvang,  

dat enkele jaren geleden deze problemen reeds heeft aangekaart. Dit getuigt van weinig doordachtheid en een gebrek aan 

respect tegenover ouders en kinderen. 

Op de gemeenteraad van 18 juni heeft N-VA verzocht om een informatiefolder voor de gezinnen. Die folder werd 

uiteindelijk opgemaakt en verspreid via de scholen, maar veel gezinnen kregen deze folder blijkbaar niet.  

De communicatie rond de nieuwe opvangregeling werd veel te laat gestart, waardoor er veel gezinnen niet op de hoogte 

zijn, en dus ook niet weten dat ze vóór 15 augustus dienen in te schrijven.Wij willen er daarom op aandringen om zo snel 

mogelijk, liefst vóór 2 september, een informatievergadering te organiseren voor alle betrokken gezinnen. 

 

Wij vragen ook met aandrang om : 

 

- een grondig onderzoek te doen naar de opvangnoden van de huidige bevolking, maar ook naar de verwachtingen op   

  korte en lange termijn 

- het afstemmen van de communicatie met de verschillende organen : nu krijgen ouders telkens andere informatie van de  

  scholen, van de verantwoordelijke van de kinderopvang, van de schepen en van de muziekschool ! 

- overleg met De Lijn om de haltes te verplaatsen zodat de buitenschoolse opvang makkelijker te bereiken is  

- een verder onderzoek naar alternatieven tot uitbreiding van de kinderopvang 

- een transparante en soepele opvangregeling die bijkomende kosten zoals bv.badges beperkt 

- een heldere communicatie die aan iedereen, zonder uitzondering, bezorgd wordt via verschillende kanalen 

 

We willen onze verantwoordelijkheid opnemen en samen met de gebruikers en de organisatoren van de kinderopvang een 

haalbare oplossing uitwerken. 

 

 

Met vriendelijke groeten 

N-VA Hemiksem 

 


